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Zápis 3/11  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 29.3.2011 v Praze na Strahově 

 
 

přítomni:   E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář, J. Mareš, P. Mokrý,   
omluven: J.Boháč 
na část jednání: Pavel Janda  

 
1. STK   

 

□ 
 
 

Doplňkové soutěže benjamínků při M-ČR – výbor diskutoval stávající praxi, především způsob organizace,  
problematiku bezpečnosti a rizik plavecké části soutěže, legislativní charakter této akce, a organizačně-technické  
detaily, např. kolize s přesunem startovacího zařízení a požádal STK o návrh řešení. 
                                                                        Ú: 2/8/10 –  členové výboru, členové STK 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2011 
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na obnovy  závodní dráhy v Praze na Císařské louce.  
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2011 
 

□ Předseda STK J.Mareš informoval  o postupu prací na „sedlčanském závodišti“. V nejbližších dnech budou 
odborně proměřeny a stanoveny body k ukotvení armatur závodní drány a natažena příčná lana. Lana budou 
v místech startu ukotvena tak, aby se na ně daly zavěsit startovní bloky. Ing. H.Polanská dokončuje návrh 
studie závodiště, včetně terénních úprav břehů. Připravuje se stavba plošiny pro cílové rozhodčí.  
 

□ J. Mareš připravuje smlouvy s pořadateli ČP. Jsou objednány medaile, připraveny diplomy. Byla provedena 
kontrola materiálu používaného pro závody ČP a byl potvrzen postup, že pořadatelé soutěží jej vždy po akci 
vrátí do skladu ČSK M. Boušímu. 
  

□ Soutěžní směrnice pro rok 2011 byly v termínu (28.2.) zveřejněny na internetu.  

□ Úkoly  1/2/11  a 2/211 byly splněny. Jednání výboru se zúčastnil Pavel Janda trenér hendikepované 
kajakářky Marie Bártové zaregistrované v Prosportu Sezemice. P. Janda byl seznámen s možnostmi soutěží 
tělesně postižených při závodech ČSK. Bylo rozhodnuto, že v případě, že počet sportovců s tělesným 
postižením dosáhne počtu 3 a více, bude vypsán samostatný závod pro tyto sportovce v rámci domácích 
soutěží ČSK.    
Byla podána informace, že sportovci s tělesným postižením se mohou stát členy Unie zdravotně postižených, 
kde lze ustanovit samostatnou sekci „parakanoí“ v rámci UZPS. Podmínkou účasti v mezinárodních soutěžích 
je okalsifikování stupně postižení a zařazení sportovce do příslušné kategorie. Klasifikátor jmenovaný ICF 
bude přítomen na ME v Bělehradě. V případě zájmu  P.Jandy (M.Bártové) vycestovat do Bělehradu, (na 
vlastní náklady) poskytne sekretář ČSK P. Jandovi všechny dostupné informace  o ME tělesně postižených.  
  
 
2. SCM – péče o talentovanou mládež    

□ Detašovaná SCM postupně podepisují smlouvy s ČSK, k dnešnímu dni zbývá posledních 5 oddílů. 
Financování přípravy SCM probíhá bez problémů. Všechny dosavadní požadavky na úhradu jarní sportovní 
přípravy byly uspokojeny podle finančních plánů SCM. 
 

□ P.Hottmar zpracoval pro MŠMT doplňující informaci k Programu II. o počtech sportovců v SpS, doplnil 
jména trenérů a spolupracující ZŠ, pokud byly k datu odeslání známy.   
 

□  P.Hottmar informoval o přípravě dvou VT mládeže na Obozu. Jedná se o VT oddílů, koordinované 
organizačně i metodicky vedoucím trenérem SCM. I když účast není povinná, je přihlášeno na obě akce vždy 
cca 80 závodníků.  
 

□ RSCM jedná v r.2011 prostřednictvím mailu. Poprvé se sejde na jednání při MČR dl.tr. v Ústí nad Labem. 
Vedle projednání aktuálních problémů začne RSCM připravovat kritéria SCM a SpS na příští rok.  
 

□ Úkol 2/2/11 splněn P. Hottmar zveřejnil na webu kanoe.cz. seznam úspěšných absolventů školení, poděkoval 
lektorům za kvalitu přednášek a informoval o záměru uskutečnit na přelomu roku 2011 a 2012 školení 
trenérů III.t řídy (licence C). Podmínkou je dostatečný zájem adeptů. 
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3. Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

 RDS     

 Vzhledem neúčasti hlavního trenéra (VT v zahraničí) budou záležitosti RDS projednány na příštím 
jednání výboru 
 

□ Úkol 3/2/11 splněn. Starší trenér Dukly potvrdil stanovisko velitele pro sport RSC Dukla Praha 
P.Lakomého, v němž vysvětlil zařazení K.Leštiny v ASD a potvrdil jeho podíl na trenérském vedení 
D.Havla, člena medailové posádky K4 z ME a MS. Výbor na základě tohoto sdělení schválil dodatečné 
vyplacení odměny K. Leštinovi za dosažené výsledky D. Havla na ME a MS 2010.    
                                                                                    Ú: 1/3/11 –  P.Mokrý 
                                                                                    T: 19.4.  2011  
     

RDJ    
□ 
 

P.Hottmar informoval výbor o možných vyšších nákladech na odměny sportovcům za dosažené výsledky na 
MEJ a MSJ roce 2011. V té souvislosti doporučil upravit dosud používanou směrnici na výpočet odměn a  
doporučil část odměny (10%), určené oddílům, přesunout trenérům. Výbor projedná novou směrnici na 
příštím jednání výboru, podklady připraví P. Hottmar. 
 

Výbor se na jednání 29.3. seznámil s návrhy P.Hottmara a rozhodl problematiku neuzavírat. Uložil členům 
výboru posoudit možnou diferenciaci trenérů, podle jejich podílu na výchově sportovce a na oceňovaném 
výsledku, možnost převedení trenérské odměny na oddíl k dalšímu přerozdělení v rámci oddílu, případně 
navrhnout jinou inovaci směrnice.                                 Ú: 3/1/10 – členové výboru 
                                                                                       T: 19.4. 2011  
 

□ 
 

P.Hottmar informoval o uskutečněných oddílových výcvikových táborech v teple -  v Novigradu, Tisnu a  
Sabaudii. Podal informaci o VT RDJ kajakářů v Bibione. VT  splnil účel a lokalita se vzhledem k možnostem 
přípravy, celkové vybavenosti a ceny jeví jako perspektivní. 
 

□ 
 

P. Hottmar informoval o testování RDJ, konané v Nymburce 19.2.2011. Akce měla dobrou účast, málo 
chybějících (nemocných) závodníků. Konstatoval, že testy jsou již zaběhnuté, oddíly jsou na ně zvyklé a 
závodníci mají větší motivaci s krátkodobějším cílem i v průběhu dlouhého přípravného období.   
 

□ 
 

P. Hottmar informoval o připravované účasti na MRJ v Brandenburg. Na náklady RDJ budou startovat 
finalisti z MEJ. Další zájemci uhradí částku 5000,- Kč. Jsou vypsány i soutěže dorostenců. Pořadatel nabízí 
slevu na pobyt 8 dorostenců každé zahraniční výpravě. Nominovaní dorostenci uhradí částku 2000,- Kč. 
Nominace, projednaná předem korespondenčně, byla výborem dodatečně schválena. 
 

□ 
 

Výbor val na vědomí informaci P.Hottmatra o zrušení účasti na MRJ v Piešťanech. Závod se koná týden před 
domácím NZ, kdy většina juniorů a jejich osobní trenérů dává přednost tréninku před cestováním na 
Slovensko. Omluvu pořadateli zašle P. Hottmar.      Ú: 2/3/11 –  P.Hottmar 
                                                                                          T: 19.4.  2011  
  
 

 RDM problematika RDM bude projednána na příštím jednání výboru 
 

 
4. Různé 
□ P.Hottmar po dohodě s M.Bouším objednal nové letní pneumatiky svazový mikrobus Ford Transit. 

Montáž zajistí M. Bouší 
 

□ Předseda informoval, že k projednání rozpočtu SRK ČSK na rok 2011 poskytne P.Šebesta rozvahu 
hospodaření s majetkem na Císařské louce a na Skalici na rok 2011 v příjmové a výdajové stránce. 
Rozvaha bude projednána na dubnovém jednání výboru.    Ú: 4/2/11 –  P. Šebesta 
                                                                                              T: 19.4.  2011 
 

□ P.Mokrý seznámil výbor se stavem příprav Světového poháru ICF 2011 v Račicích. OV SP pracuje 
podle harmonogramu. Dosud se předběžně přihlásilo 700 sportovců z 33 států. 21.2. byly spuštěny 
webové stránky závodu http://www.racice2011.com/,  on-line systém (Sportis) na zasílání přihlášek je 
funkční. Zahraniční výpravy zasílají  v souladu s rozpisem závodu úhrady pobytu, pořadatel zajišťuje 
na vyžádání pozvání k získání vstupních víz. Vážným problémem je diskuse s ICF o televizním 
přenosu, který pořadatel vyjednal s ČT. Do předjednané smlouvy o TV přenosu vstoupilo ICF 
s ultimativním požadavkem na změnu televizní společnosti a na změnu časového pořadu. Jednání s ICF 
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pokračují. 18. 4. přijede sekretář ICF do Račic k dojednání konečné verze přenosu. Byla podepsána 
smlouva s hlavním pořadatelem SP - Sportcentrem Račice. J.Boháč splnil úkol a dosáhl dohody o 
podílu na hospodářském výsledku akce. 
 

□ P.Mokrý informoval, o zpracování podkladů pro podání kandidatury na pořadatelství MS 2015. 
Koordinátorem byl určen P. Šebesta. V požadovaném termínu ( 28.2.2011) byla kandidatura na ICF 
odeslána. Dále je pro vlastní prezentaci  v Paříži 15.4. – 16.4. připravován videozáznam v délce 5 minut 
a presentace v powerpointu. Rozpočet nákladů na podání kandidatury je stanoven na 120.000,. Kč. 
  

□ Výbor vzal na vědomí informaci P.Hottmara o připravovaném jednání s O2 o změně smlouvy a další 
optimalizace mobilních tarifů. Operátora O2 využívají v současnosti všechny sekce svazu, což dává 
předpoklad dalšího snížení nákladů. Výbor doporučil novou, výhodnější smlouvu podepsat. 

  
□ Úkol 5/2/11 splněn – P.Mokrý informoval o předběžném jednání se sportovním novinářem Vítem 

Chalupou, mj. smluvním PR pracovníkem svazu lyžařů, sekce severské kombinace a smluvním 
novinářem svazu moderního pětiboje. Výbor se s jeho nabídkou seznámil a doporučil uzavřít smlouvu 
na zkušební dobu 4 měsíců. Bude-li s jeho prací spokojenost, bude smlouva dle finančních možností 
(dosud neznáme rozpočet) prodloužena.                    Ú: 3/3/11 –  J. Boháč, P.Mokrý 
                                                                                    T: 19.4.  2011  
 

□ ČOV vyhlásil projekt „Národní olympijská stipendia, OH Londýn 2012“ .Do projektu mohou být 
zařazeni sportovci, kteří jsou členy reprezentačních družstev, mají prokazatelně vysokou mezinárodní 
sportovní výkonnost v seniorských soutěžích a mají reálnou šanci se kvalifikovat na OH 2012. 
Preferováni budou mladí sportovci do 23 let. Na doporučení hlavního trenéra schválil výbor návrh na 
zařazení Daniela Havla. Potřebné podklady  k podpisu předsedou ČSK J.Pollerta připraví a včasné 
odeslání na ČOV zajistí P.Mokrý.                             Ú: 4/3/11 –  J. Boháč, P.Mokrý 
                                                                                    T: 19.4.  2011  
 

□ Výbor projednal žádost P.Doležala na odkoupení vyřazené reprezentační teplákové soupravy zn. 
Adidas. Výbor rozhodl o bezúplatném předání soupravy, jako ocenění jeho práce při organizování 
doplňkových soutěží benjamínků.                              Ú: 5/3/11 –  P.Hottmar 
                                                                                    T: 19.4.  2011  

□ Výbor schválil seznam již nepoužitelného (nefunkčního, neopravitelného, nevyužívaného) materiálu 
k likvidaci. Protokoly o likvidaci připraví pro inventarizační komisi P. Mokrý 
                                                                                    Ú: 6/3/11 –  P.Mokrý  
                                                                                    T: 19.4.  2011  

 

 
 
 
 
 Zapsal: P. Mokrý 
 
Příští jednání se uskuteční  19.4.  2011   v 10:00 
  
 


